












En beboer havde undersøgt om 3.5 T skiltningen var korrekt sat, da vedkommende flere 

gange havde oplevet større lastvogne passerer. Det er den, men det er nok et problem at 

flere navigationssystemer ikke viser begrænsningen. 

En beboer spurgte om den nye bro ikke blot kunne være en gang/cykelbro. Kim Sperling 

anførte at det vil der ikke blive givet tilladelse til. 

Der blev spurgt om etablering af kvashegn er lovligt? Svaret var ja det er det hvis det 

overholder gældende regler. 

Stien for enden af Hejrevej mod Orebyvej bliver ikke holdt farbar. Dette har været 

bemærket tidligere men eneste løsning er at klage til kommunen. 

Mødet sluttede med at Kim Sperling takkede for fremmødet. 
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